
 

Raamsdonksveer, 15 mei 2023 

Betreft: Informatie inzake nieuwbouw Wilsdonck/Vonder/Groei 

Beste ouders/verzorgers, 

Op 4 november 2022 hebben we u voor het laatst op de hoogte gebracht over de voortgang wat 
betreft de nieuwbouw. Dit betrof informatie over het bouwvak waar onze school onderdeel van is. 
Het bouwvak waarbinnen het KC gerealiseerd mag worden is inmiddels vastgelegd. In onderstaande 
figuur ziet u de verdeling van de sporthal en het Kindcentrum . 

 
 

Ontwerp Kindcentrum 
Het ontwerp van het Kindcentrum sluit aan bij de onderwijsvisie zoals door beide teams is 
beschreven. De visie op het kleinschalig organiseren van onderwijs is in het ontwerp verwerkt. 
Daarnaast voorziet het ontwerp in de gewenste flexibiliteit en mogelijkheid tot groei in de toekomst. 
We gaan werken met open lokalen en leerpleinen, waarbij de kleinschaligheid zoveel mogelijk blijft 
gewaarborgd, door de indeling van de leerpleinen en de aparte ingangen voor de onder-, midden- en 
bovenbouw. Op de begane grond vinden we de opvang en de onderbouw. De indeling van de begane 
grond zorgt voor een afgebakend gedeelte voor de kinderopvang waarbij er ook mogelijkheden zijn 
om in contact te komen met de onderbouw. De kinderopvang heeft een aparte ingang. 

 

 



Op de verdieping vinden we de leerpleinen voor de midden- en bovenbouw. Voor de bovenbouw 
komt de ingang aan de Parklaan, de middenbouw komt via de hoofdingang naar binnen. 

 
 

De samenwerking en afstemming tussen het Kindcentrum (Stichting Uniek) en de gemeente verloopt 
goed en voorspoedig. Eind maart is het zogeheten fasedocument aan de gemeente aangeboden en 
het krediet voor de nieuwbouw aangevraagd. 
In de komende periode gaat de gemeente zich buigen over dit document en zal waarschijnlijk eind 
mei advies aan de raad uitbrengen. Op 29 juni besluit de raad over het aangevraagde krediet. 

 
Contactmomenten gemeente (participatie) 
Ook zijn er met enige regelmaat contactmomenten georganiseerd tussen omwonenden, ouders en 
andere belangstellenden en de gemeente. Afgelopen 5 april was er opnieuw een gelegenheid tot 
meepraten. Deze avond werd het definitieve ontwerp van de openbare ruimte van Parkzicht 
gepresenteerd en het advies betreffende de school-routes aan de raad toegelicht. Deze adviezen zijn 
op 27 februari met verkeersouders van beide scholen, directeur school en het bestuur van Stichting 
Uniek besproken op het gemeentehuis 

Dat de teams van beide scholen ondertussen actief zijn om de aanstaande samensmelting zo soepel 
mogelijk te laten verlopen lieten eerdere berichten op LinkedIn al zien. 
https://www.linkedin.com/in/stichting-uniek-096848240/   

Onze overtuiging is dat het niet alleen een hele fijne plek wordt voor kinderen, ouders en 
leerkrachten, maar ook voor de direct omwonenden en de buurt!  

Sophie de Jong, locatie manager KDV Groei 
Nine van Linge, directeur de Wilsdonck  
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Zijaanzicht vanuit Koningspark 

 
Aanzicht op achterzijde (gedeeltelijk Groei)  

 
Sfeerimpressie voorkant school 1 


